



PEACE CORPS SENEGAL
 Overseas Request for Quotation (RFQ)
La version française se trouve à la 7eme page

RFQ Number: 006-2024

Date: April 23, 2024

Peace Corps/Senegal has a need for 03 vehicles and is soliciting fixed-price quotations for the vehicles detailed below.

If you are interested in submitting a quotation, please do so by sending a fully completed and signed Attachment 1-Vendor Quotation Form attached to this RFQ to:

SN-Procurement@peacecorps.gov

Quotations are due no later than 1700 GMT on May 14th, 2024. Late quotations will not be accepted. **No phone calls please.**

Written questions about this RFQ may be sent to SN-Procurement@peacecorps.gov before the due date.

Peace Corps will evaluate all quotations received by the deadline based on the minimum requirements and/or evaluation factor(s) shown below. Contingent on the availability of funds and continued need for the supplies and/or services, at the end of the evaluation process, Peace Corps intends to award a firm-fixed-price contract for the purchase of the required vehicles to the selected vendor. Peace Corps reserves the right to make a partial award of the requirements identified below to one or more vendors.

Vehicle descriptions:

Vehicles/Model	Quantities
4.2L Bus Comfort Deluxe Rack 30-Seats with cargo trailer (Auto)	02
<i>Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7-seater (GDJ150-GKTEY)</i>	01

A. Statement of Work/Description of Requirements

Peace Corps requires the vehicles and services identified below.

Item	Description: Make, Model, and Body Style	Quantity	Specifications
001	4.2L Bus Comfort Deluxe Rack 30-Seats with cargo trailer	02	See Chart 1 below
002	<i>Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7-seater (GDJ150-GKTEY)</i>	01	See Chart 2 below

The vehicles must contain the following standard options:

- Be unused with original, unused parts.
- Seat belts (all locations, including front, rear, side, middle, and jump seat passengers)
- Air conditioning
- AM/FM radio and CD player
- Power assisted steering.
- Power windows
- Intermittent wipers
- Mud guards
- Owner’s manual in English and French
- Electronic anti-theft system
- The manufacturer’s commercial warranty registered to the Peace Corps as the first registered owner.

The vehicles must meet local regulations and be able to be supported by the local authorized distributor.

The vendor must register the vehicles with the proper authorities in Senegal, identifying the U.S. Embassy in Senegal as the legal owner of the vehicle(s) in accordance with U.S. Embassy requirements, which will be provided to the vendor by the U.S. Embassy and/or Peace Corps.

If importing the vehicles into Senegal, the vendor must:

- Complete the customs clearance based on duty exemption approval documents provided to the vendor by the U.S. Embassy.
- Transport the vehicle to U.S. Embassy Dakar, Senegal.
- Complete the necessary importation registration paperwork.

CHART 1	
Make, Model, and Body Style	4.2L Bus Comfort Deluxe Rack 30-Seats with cargo trailer
Engine Size	4164
Passenger Capacity	30
Transmission Type	Automatic
Fuel Type	Diesel
Steering Wheel Position	Left Side
Additional Specifications	Additional Specifications 1. White color 2. Air Conditioning 3. Plastic Floor Mat Set 4. Toyota AM (LW, MW)/FM Radio/USB drive 5. Fire Extinguisher 6. Vinyl Seats 7. Emergency vehicle power pack 8. Fuel pre-filter kit (incl. 2x spare filters)
	9. Side Steps 10. Remote control alarm with siren 11. Warning triangles 12. Larger Fuel tank more than 90 liters 13. Power Windows. 14. Roof rack
CHART 2	
Make, Model, and Body Style	Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7-seater
Engine Size	2775
Passenger Capacity	7
Transmission Type	Automatic
Fuel Type	Diesel
Steering Wheel Position	Left Side
Additional Specifications	Additional Specifications 1. White color 2. Installed normal Tires. 3. Air Conditioning 4. Plastic Floor Mat Set 5. Toyota AM (LW, MW)/FM Radio USB drive 6. Fire Extinguisher 7. Fabric Seats 8. Fuel pre-filter kit (incl. 2x spare filters) 9. Side Steps 10. Iron bumper 11. Remote control alarm with siren 12. Warning triangles 13. Fuel tank 140 liters 14. Power Windows.



B. Place of Performance

Consignee Address: U. S. Embassy Dakar
Route des Almadies
BP 49
Dakar, Senegal

Attention: Peace Corps Senegal; SN-Procurement@peacecorps.gov
Tel: + 221338597575 / +221776398710

C. Contract Terms and Conditions

As an Agency of the United States Government, Peace Corps has an approved contract template that it intends to use for the award. Peace Corps reserves the right to deny making a contract award to a vendor should they refuse to sign the Peace Corps approved contract template.

D. Minimum Criteria:

A quotation will not be considered further if it does not meet the following minimum criteria:

- Vehicles with all standard specifications and specific requirements noted in Chart 1 and Chart 2 to the required delivery address.
- Ability to register the vehicle with the proper authorities in Senegal, identifying the U.S. Embassy in Senegal as the legal owner of the vehicles in accordance with U.S. Embassy requirements, which will be provided to the vendor by the U.S. Embassy and/or Peace Corps.
- If importing the vehicles into Senegal, vendor confirms ability to complete the customs clearance based on duty exemption approval documents provided to the vendor by the Peace Corps; transports the vehicle(s) to U.S. Embassy Dakar, Senegal; and completes the necessary importation registration paperwork.

E. Negotiations and Selection:

Award may be made with or without negotiations between the Peace Corps and the selected vendor. Award may be made to a vendor that provided the lowest priced technically acceptable quotation, or to a vendor other than the one that provides the lowest priced quotation, should that vendor be determined to have provided the best value quotation to the Peace Corps taking technical and cost factors into account.

All vendors that submit quotations in response to this RFQ will be notified of the results via email.

[End of Request For Quotes]



ATTACHMENT 1 – VENDOR QUOTATION FORM

RFQ Number: 006-2024

Vendor:

Vendor’s Business Address:

Authorized Representative:

Name:

Position/Title:

Phone Number:

E-mail Address:

Quoted Prices (Inclusive of Administrative and/or Overhead Costs):

Item	Description (Make, Model, and Body Style)	Qty	Specifications	Unit Price	Total
001	4.2L Bus Comfort Deluxe Rack 30-Seats with cargo trailer	02	(See RFQ for standard specifications and Chart 1 in RFQ for specific requirements)		
002	<i>Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7-seater (GDJ150-GKTEY)</i>	01	(See RFQ for standard specifications and Chart 2 in RFQ for specific requirements)		



By checking this box, I confirm that the vehicles quoted above include all the standard specifications and all specific requirements specified in the RFQ. I have attached full vehicle specification sheets for the quoted vehicle(s) to this quotation.

By checking this box, I confirm that, if awarded a contract for the vehicles quoted above, the vendor I represent is able to register all vehicle(s) with the proper authorities in Senegal, identifying the U.S. Embassy of Senegal as the legal owner of the vehicles in accordance with U.S. Embassy requirements, which will be provided to the vendor by the U.S. Embassy and/or Peace Corps.

By checking this box, I confirm that 1) if awarded a contract for the vehicles quoted above, I will be importing it/them into Senegal to satisfy the requirement.

By checking this box, I further confirm that the vendor I represent is able to complete the customs clearance based on duty exemption approval documents provided to the vendor by the Peace Corps; transports the vehicles to U.S. Embassy Dakar, Senegal; and completes the necessary importation registration paperwork.

Items/Services Included in Total Quoted Price Above but Not Indicated in Chart:

Quoted Work or Delivery Schedule (If Any):

Quoted Payment Terms:

Quoted Warranty Terms (The manufacturer's commercial warranty registered to the Peace Corps as the first registered owner is the minimum required.):

SUPPLIER AUTHORIZED REPRESENTATIVE

Name: _____

Signature: _____

Date: _____

CORPS DE LA PAIX AU SÉNÉGAL
Demande de Prix (DDP)

Numéro de Demande de Prix : 006-2024

Date d'entrée en vigueur : 22 avril 2024

Peace Corps/Sénégal a besoin de 03 véhicules et sollicite des offres à prix fixe pour les véhicules décrits ci-dessous.

Si vous souhaitez soumettre une offre, veuillez l'envoyer, dûment complétée et signée, à l'adresse suivante : Annexe 1 - Formulaire d'offre du fournisseur joint au présent demande de prix :

SN-Procurement@peacecorps.gov

Les offres doivent être remises avant 1700 GMT le 13 mai , 2024. Les offres tardives ne seront pas acceptées. Pas d'appels téléphoniques s'il vous plaît.

Les questions écrites concernant la présente demande de prix peuvent être envoyées à **SN-Procurement@peacecorps.gov**, avant la date d'échéance.

Peace Corps évaluera toutes les offres reçues avant la date limite sur la base des exigences minimales et/ou des facteurs d'évaluation indiqués ci-dessous. En fonction de la disponibilité des fonds et du besoin continu de fournitures et/ou de services, à la fin du processus d'évaluation, Peace Corps a l'intention d'attribuer un contrat à prix fixe ferme pour l'achat des véhicules requis au fournisseur sélectionné. Peace Corps se réserve le droit de procéder à une attribution partielle des besoins identifiés ci-dessous à un ou plusieurs fournisseurs.

Description des véhicules :

Véhicules/Modèles	Quantités
4.2L Bus Comfort Deluxe Rack 30-Seats avec remorque cargo (Auto)	02
Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7 places (GDJ150-GKTEY)	01

A. Énoncé des travaux/Description des exigences

Peace Corps a besoin des véhicules et des services indiqués ci-dessous.

Objet	Description : Marque, modèle et carrosserie	Quantité	Spécifications
001	4.2L Bus Comfort Deluxe Rack 30-places avec remorque cargo	02	Voir le graphique 1 ci-dessous
002	Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7 places (GDJ150-GKTEY)	01	Voir le graphique 2 ci-dessous

Les véhicules doivent comporter les options standard suivantes :

- Ne pas avoir été utilisé avec des pièces d'origine, non utilisées.
- Ceintures de sécurité (à tous les endroits, y compris à l'avant, à l'arrière, sur les côtés, au milieu et sur les strapontins)
- Climatisation
- Radio AM/FM et lecteur USB
- Direction assistée.
- Vitres électriques
- Essuie-glaces intermittents
- Garde-boue
- Manuel du propriétaire en anglais et en français
- Système antivol électronique
- La garantie commerciale du fabricant enregistrée au nom de Peace Corps en tant que premier propriétaire enregistré.

Les véhicules doivent être conformes aux réglementations locales et pouvoir être pris en charge par le distributeur local agréé.

Le vendeur doit immatriculer les véhicules auprès des autorités sénégalaises compétentes, en identifiant l'ambassade des États-Unis au Sénégal comme le propriétaire légal du/des véhicule(s), conformément aux exigences de l'ambassade des États-Unis, qui seront fournies au vendeur par l'ambassade des États-Unis et/ou le Peace Corps.

Si les véhicules sont importés au Sénégal, le vendeur doit

- Effectuer le dédouanement sur la base des documents d'approbation d'exonération de droits de douane fournis au vendeur par l'ambassade des États-Unis.
- Transporter le véhicule à l'ambassade des États-Unis à Dakar, au Sénégal.
- Remplir les documents nécessaires à l'enregistrement de l'importation.

GRAPHIQUE 1

Marque, modèle et carrosserie	4.2L Bus Comfort Deluxe Rack 30-Seats avec remorque cargo
Taille du moteur	4164
Capacité en passagers	30
Type de transmission	Automatique
Type de carburant	Diesel
Position du volant	Côté gauche
Spécifications supplémentaires	<p>Spécifications supplémentaires</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Couleur blanche 2. Climatisation 3. Jeu de tapis de sol en plastique 4. Toyota AM (LW, MW)/FM Radio/USB drive 5. Extincteur 6. Sièges en vinyle 7. Bloc d'alimentation pour véhicules d'urgence 8. Kit de pré-filtre à carburant (y compris 2 filtres de rechange)
	<ol style="list-style-type: none"> 9. Marches latérales 10. Alarme télécommandée avec sirène 11. Triangles de pre signalisation 12. Grand réservoir de carburant de plus de 90 litres 13. Vitres électriques. 14. Galerie de toit

GRAPHIQUE 2

Marque, modèle et carrosserie	Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7 places
Taille du moteur	2775
Capacité en passagers	7
Type de transmission	Automatique
Type de carburant	Diesel
Position du volant	Côté gauche
Spécifications supplémentaires	<p>Spécifications supplémentaires</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Couleur blanche 2. Montage de pneus normaux. 3. Climatisation 4. Jeu de tapis de sol en plastique 5. Toyota AM (LW, MW)/FM Radio USB drive 6. Extincteur 7. Sièges en tissu 8. Kit de pré-filtre à carburant (y compris 2 filtres de rechange) 9. Marches latérales 10. Pare-chocs en fer 11. Alarme télécommandée avec sirène 12. Triangles de pre signalisation 13. Réservoir de carburant 140 litres 14. Vitres électriques.

B. Lieu d'exécution

Adresse du destinataire : Ambassade des États-Unis à
Dakar Route des Almadies
BP 49
Dakar, Sénégal

A l'attention de Peace Corps Sénégal ; SN-
Procurement@peacecorps.gov Tél : + 221338597575 /
+221776398710

C. Conditions générales du contrat

En tant qu'agence du gouvernement des États-Unis, Peace Corps dispose d'un modèle de contrat approuvé qu'il a l'intention d'utiliser pour l'attribution du marché. Peace Corps se réserve le droit de refuser d'attribuer un contrat à un fournisseur s'il refuse de signer le modèle de contrat approuvé par Peace Corps.

D. Critères minimaux :

Une offre ne sera pas examinée si elle ne répond pas aux critères minimaux suivants :

- Véhicules conformes à toutes les spécifications standard et aux exigences spécifiques indiquées dans les tableaux 1 et 2, à l'adresse de livraison requise.
- Capacité d'immatriculer le véhicule auprès des autorités compétentes au Sénégal, en identifiant l'ambassade des États-Unis au Sénégal comme le propriétaire légal des véhicules conformément aux exigences de l'ambassade des États-Unis, qui seront fournies au vendeur par l'ambassade des États-Unis et/ou le Peace Corps.
- En cas d'importation des véhicules au Sénégal, le vendeur confirme sa capacité à effectuer le dédouanement sur la base des documents d'approbation d'exonération de droits de douane qui lui sont fournis par le Peace Corps ; il transporte le(s) véhicule(s) jusqu'à l'ambassade des États-Unis à Dakar, au Sénégal, et remplit les documents nécessaires à l'enregistrement de l'importation.

E. Négociations et sélection :

L'attribution peut se faire avec ou sans négociations entre Peace Corps et le vendeur sélectionné. Le marché peut être attribué au fournisseur qui a présenté l'offre techniquement acceptable la moins chère, ou à un fournisseur autre que celui qui a présenté l'offre la moins chère, s'il est établi que ce dernier a présenté l'offre la plus avantageuse pour le Corps de la Paix en tenant compte des facteurs techniques et de coût.



Tous les fournisseurs qui soumettent des offres en réponse à cette demande de prix seront informés des résultats par courrier électronique.

[Fin de la demande de
prix]

ANNEXE 1 - FORMULAIRE D'OFFRE DU VENDEUR

Numéro de l'appel d'offres : **006-2024**

Vendeur :

Adresse professionnelle du vendeur :

Représentant autorisé :

Nom :

Position/Titre :

Numéro de

téléphone :

Adresse électronique :

Prix cotés (frais administratifs et/ou généraux inclus) :

Objet	Description (Marque, Modèle et style de carrosserie)	Qté	Spécifications	Prix unitaire	Total
001	4.2L Bus Comfort, Deluxe Rack 30-Seats avec Remorque	02	(Voir la DDP pour les Spécifications du tableau 1 et les exigences spécifiques)		
002	Land Cruiser Prado TXL Auto 2.8L Turbo Diesel 7 places (GDJ150-GKTEY)	01	(Voir la DDP pour les Spécifications du tableau 2 et les exigences spécifiques)		

En cochant cette case, je confirme que les véhicules cités ci-dessus répondent à toutes les spécifications standard et à toutes les exigences spécifiques spécifiées dans la demande de prix. J'ai joint à ce devis les fiches techniques complètes des véhicules cités.

En cochant cette case, je confirme qu'en cas d'attribution d'un contrat pour les véhicules cités ci-dessus, le vendeur que je représente est en mesure d'enregistrer tous les véhicules auprès des autorités compétentes au Sénégal, en identifiant l'ambassade des États-Unis au Sénégal comme le propriétaire légal des véhicules conformément aux exigences de l'ambassade des États-Unis, qui seront fournies au vendeur par l'ambassade des États-Unis et/ou le Peace Corps.

En cochant cette case, je confirme que 1) si un contrat est attribué pour les véhicules cités ci-dessus, je les importerai au Sénégal pour satisfaire aux exigences.

En cochant cette case, je confirme que le vendeur que je représente est en mesure d'effectuer le dédouanement sur la base des documents d'approbation d'exonération de droits de douanes qui lui sont fournis par le Peace Corps, de transporter les véhicules jusqu'à l'ambassade des États-Unis à Dakar, au Sénégal, et de remplir les documents d'enregistrement d'importation nécessaires.

Articles/services inclus dans le prix total indiqué ci-dessus mais non indiqués dans le tableau : Calendrier de travail ou de livraison (le cas échéant) :

Devis Conditions de paiement :

Conditions de garantie citées (la garantie commerciale du fabricant enregistrée au nom de Peace Corps en tant que premier propriétaire enregistré est le minimum requis) :

REPRÉSENTANT AUTORISÉ DU FOURNISSEUR

Nom : _____

Signature : _____

Date : _____